
Rondvraag Commissie BEM d.d. 4 juni 2018 

De fractie van de ChristenUnie heeft een rondvraag ingediend:  

Vanuit Bunschoten-Spakenburg krijgen we het signaal dat het aantal stankklachten door de 

biovergisting weer is toegenomen, met name tijdens oostenwind. 

 
Klopt het signaal dat het aantal stankklachten is toegenomen? Zo ja, wat is daarvan de 
oorzaak en wat doet de provincie daarmee? 
 
Kunnen we een nieuw overzicht krijgen van de stankklachten, vanaf de periode januari 2017 
tot nu? 
 
Vanaf welke datum zijn de E-noses ingezet? Wat is de toegevoegde waarde van de inzet 
van E-noses tot nu toe?  
  
Als de geurhinder  en/of het aantal klachten inderdaad is toegenomen, kunnen we dan 
voorafgaand aan de MME-vergadering van 28 mei a.s. een memo krijgen over de oorzaken 
en over de aanpak daarvan, zodat we daar tijdens de commissievergadering van 28 mei 
vragen over kunnen stellen? 
 
Nelly de Haan en Kees de Heer, statenfractie ChristenUnie 
 


